

KÜHL®

DESIRO®

NATURALLY YOU SIT BETTER ...
NATURELLEMENT BIEN ASSIS ...





WE TAKE RESPONSIBILITY

For more than 30 years we have been making first-class ergonomic chairs. The health aspects and the well-being of users have been our main focus. Our culture and philosophy has made us who we are today: An innovative, sustainable family-run business that has made an excellent name as leading supplier of ergonomic, ecologic and user-oriented chairs across Europe. German quality made by KOEHL.

KOEHL is concerned about environmental protection and sustainability – the climate protection is for us a contribution to the global conservation of “value”. The conservation of energy and the prevention of environmentally unfriendly proceeding have priority



Thomas Koehl,
Managing Director and
owner of KÖHL GmbH.
Gérant et propriétaire.

in our process of development and investment decisions. Therefore we only use non-toxic materials tested and certified by the LGA/TÜV.

For the manufacture of our chairs, we take care to process bio-degradable and environmental-friendly materials and all parts can be easily separated and returned to recycling. By selection of our production partners within a local network in order to shorten transport routes and to avoid unnecessary packaging a positive energy balance of KOEHL is achieved. KOEHL attained through consistency of quality- and environmental management the certification to the DIN EN ISO 9001:2008 and DIN EN ISO 14001:2005. Constant modernisation of the manufacturing facility and infra-structure enables us to continuously protect the environment. As well as the production of environmental friendly electricity, our 1.600m² photovoltaic roof system saves 54 tons of CO₂ per year compared to the conventional power plant.

KOEHLs natural culture is environmental. We not only live it but also produce environmentally friendly and body well-being chairs so you can sit back in relax knowing that you are in save hands.

NOUS PRENONS RESPONSABILITE

Nous fabriquons des sièges de grande qualité depuis plus de 30 ans. Le confort et la santé de nos usagers ont toujours été au centre de nos réflexions. Cette philosophie a fait de nous ce que nous sommes aujourd'hui, c'est-à-dire un interlocuteur compétent pour la fabrication de sièges ayant comme point fort l'ergonomie, écologie et très orientés aux besoins des usagers.

Pour KÖHL la protection de l'environnement commence déjà par le choix des matières premières. Il est indispensable de préserver les ressources naturelles et de choisir des matériaux qui pourront être facilement recyclés. Nous utilisons des matériaux dégradables et construisons nos sièges de telle façon, que nous pouvons séparer les parties dégradables et des parties non-dégradables pour un processus de recyclage efficace. Grâce à un long partenariat régional, les transports sont écourtés et les emballages réduits.

Toutes ces activités sont soumises à des contrôles stricts par la LGA/TÜV et obtiennent les certificats DIN EN ISO 14001:2005 et DIN EN ISO 9001-2008, pour contribuer à la protection de l'environnement. L'amélioration constante des moyens de fabrication et de nos infrastructures contribuent aussi à cette protection.

Les 1600 m² de panneaux photovoltaïques représentent une économie de 54 tonnes de CO₂.

En quelques mots : KÖHL fabrique en respectant l'environnement pour que vous puissiez vous détendre entièrement dans votre fauteuil.

Our contribution to a clean environment is our solar energy roof system.

Notre contribution à une écologie propre, est l'énergie solaire.





Design: Christoph Zschocke

THE DESIGN OF NATURE

A L'EXEMPLE DE LA NATURE

THE KOEHL LUMBAR SHELL (KLS®)

LA COQUE LOMBAIRE KÖHL (KLS®)

Based on nature – designed to the human back. DESIRO® comes over so well because of its newly developed seat and back with integrated lumbar support, which encourages a relaxed sitting position. The KOEHL Lumbar Shell (KLS®) has outstanding ergonomic qualities and is the identifying mark of DESIRO®. The front of the seat is rounded for added comfort and to take the pressure off the thighs.

The KLS® is made of 10 layers of shaped beech wood with a standard anti-slip varnish produced in Germany. Only wood of German, sustainable cultivated forestry is in use.

An additional design feature of the seats is the multiplex look of the edges. Whether you choose the upholstery versions or the Resopal® coating, the multiplex edges add to the chair's quality looks.

Une chaise à l'étalon de la nature – modelée à la forme du dos humain. DESIRO® convainc par sa coque d'assise et son dossier ergonomique avec appui lombaire qui assure détente et confort en position assise.

La coque lombaire (KLS®) est la caractéristique marquante de la chaise DESIRO® et se distingue par une remarquable ergonomie. Une assise arrondie au bord avant offre en plus confort et offre un soulagement des cuisses.

La KLS® est en hêtre multiplies dix couches avec vernis anti glissant en série, produit en Allemagne. Le bois user, est d'une durable exploitation forestière allemande.

Une caractéristique design supplémentaire : les chants des coques sont toujours en optique multiplies élégant. Le chant multiplies souligne la qualité supérieure de cette chaise aussi bien dans le cas des variantes à gamitures que celles à couche Resopal®.





Multi coloured

Multiplicité des couleurs

DESIRO®: colourful solutions and comfortable sitting – in any number of variations. A built-in stacking protection included.

DESIRO® : procure des solutions d'assise confortables dans ses multiples variantes. Une protection d'empilage est montée en série.





Feather weight

Poids plume

DESIRO®: the ideal combination of lightness, quality and many great ideas. Evident, for example, in the slender-looking frame made of high-quality tube steel.

DESIRO® : association de légèreté et de qualité avec de nombreuses idées innovantes. Ainsi, par exemple, ses piètements filigranés en tube rond de haute qualité.





Power Pack

Puissance

The newly developed KOEHL Lumbar Shell (KLS®): stability and ergonomics in perfect harmony. With an ultra-strong, high-quality, scratch-resistant Resopal® coating that feels good too.

La nouvelle conception de la coque lombaire KÖHL (KLS®) associe la stabilité à une ergonomie optimale. Sa surface est revêtue de Resopal® - de haute qualité, extrêmement résistante et d'une agréable texture.



Armrests

Armrests are available in two versions: short or curved armrests made of easy-grip polypropylene. Either alternative enhances the chair's user friendliness and enhances its elegant lines.

Accoudoirs

Les accoudoirs cintrés ou droits sont en polypropylène résistant : chaque variante offre une utilisation agréable et souligne l'élégance des lignes.



Stacking protection

A standard stacking protection built under the seat shell protects the surface.

Protection d'empilage

Une protection d'empilage montée en série sous la coque d'assise, protège la surface de l'assise.



Transport trolley

Chairs can be stacked and transported in a space-saving manner.

Chariot de transport

Les chaises se transportent et se rangent avec un minimum d'encombrement grâce au chariot de transport.



Row link

The optional row link is integrated into standard stacking protection.

Système d'accrochage pour rangées de chaises

En option, le système d'accrochage peut être intégré dans la protection d'empilage montée en série.



Row and seat numbering

A separate row and seat numbering system is available on request for easier orientation.

Numérotation des places et rangées

En option, pour une orientation rapide des spectateurs. Le numéro des rangées et des places est inscrit sur le système d'accrochage.



Quick-Click-Foot Gliders

Exchangeable inserts made of super-POM, Slide-resistant Stop or wool felt – for a variety of floor surface.

Patins Quick-Click

Un système interchangeable permet la fixation de patins en feutre, Super-POM ou anti-glissement selon les différents types de sols.



Ground clearance

Easy hanging at tables during roomcleaning.

Dégagement

L'accrochage facile aux tables – par exemple pendant le nettoyage.

The logo consists of the word "KÖHL" in a bold, white, sans-serif font, with a registered trademark symbol (®) to its upper right. The logo is centered within a solid red square.

TRY THE CHAIR FOR YOURSELF.
S'ASSEOIR ET DECIDER.

Do you want to get to know the DESIRO®?
Please contact us by telephone, e-mail or come to visit us.
Désirez-vous connaître la chaise DESIRO®?
Contactez-nous par téléphone, E-mail ou venez nous rendre visite.



For more and detailed information on the KÖHL product range and our quality and environmental policy, please visit our website
www.koehl.com | www.koehl.co.uk

Pour plus d'informations sur la gamme KÖHL et notre politique de qualité et de l'environnement, veuillez consulter notre site
www.koehl.com

KÖHL GmbH | Paul-Ehrlich-Straße 4 | Rödermark | Germany
Tel.: +49 (0) 6074 928-0 | Fax: +49 (0) 6074 95951 | E-Mail: info@koehl.com | www.koehl.com

KOEHL UK Ltd. | 5 Coopers Drive, Bexley Grange | Dartford, Kent, England, DA2 7WS
Phone: +44 (0) 1322 551082 | e-mail: sales@koehl.co.uk | www.koehl.co.uk